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 42/2פרוטוקול מס' 
 2024/30/9הסביבה מיום  איכות ועדת  ישיבת

 : משתתפים 

 הועדה  ר "יו   -  גוטמן-לימור זר 

  וקיימות הסביבה  איכות  מנהלת  -מבור  טליה

 חברת ועדה   –יעל גלעד 

 חברת ועדה   -מיכל שתקאי  

 חבר ועדה   –דוד רוזנצוויג 

 פעיל איכות סביבה   – גרשון לוונטל

 חסרים: 

 חבר ועדה –אריה פולק 

 נושאים לדיון  

 להלן נושאים לסדר היום: 

 דברי פתיחה, יו"ר הוועד.  •

 המשך טיפול מקדנציה קודמת  -קמינים  •

 הצללה במרחב העירוני  •

 הצגת קול קורא רכבת   •

 זריעת זרעי בר  •

 

 נציגי ציבור אשר באים מתחום פסולת מחזור לאיכות סביבה. 2מדווחת שצחי גרטלר לא ממשיך, נחפש  טליה

 שמחה שיש בוועדה הרבה אנשי סביבה., מקווה שזיכרון תשמור על הצביון הכפרי שלה, לימור מציגה את עצמה

עמותת חיים וסביבה, ארגון הגג של כל ארגוני הסביבה לימור הצטרפה לפורום יו"ר וועדת איכות סביבה מטעם 

 . בישראל

 חשוב שיהיה המשך מישיבה לישיבה בכדי לממש את הרעיונות שעולים. -טליה

 שמחה שיש בזיכרון מחלקה רצינית ביותר אשר נחשבת כגוף ידע ברמה ארצית. -לימור

 

 



 

 

 

 

 המשך טיפול מקדנציה קודמת  -קמיניםנושא ראשון: 

, כך שאין נושא ונשמעו תושביםנערכו כמה דיונים ב סוקרת מה נעשה בקדנציה הקודמת בנושא הקמינים.לימור: 

בקדנציה  המסקנה אליה הגיעו לפיה לא ניתן לקדם חוק שיאסור על שימוש בקמינים. והוחלט צורך לדון שוב.

 להתמקד בקמפיין ציבורי שיעורר מודעות לסכנות ויעודד אי שימוש בקמינים.  הקודמת 

קמפיין   לאי שימוש בקמינים. לקדם קמפיין מודעות ציבורית ממליצה שנמשיך בגישה זו גם לקראת החורף הקרוב:  ב

 שיתחיל אחרי החגים. 

 בגרמניה יש חובה להתקין פילטר מיוחד בכל קמין עץ. זה מאד יקר והביא להפחתה בשימוש.  –  דודי

 אז זה נפל.  -במועצה האזורית של מטה יהודה ניסו לקדם חובה להתקין פילטר טליה:

 סוכם: 

 .האם השלטים נגישיםטליה בודקת מול מזכיר המועצה 

 ראש המועצה יוציא פוסט. קמפיין דיגיטלי. 

 תבדוק האם יש חומרים שיש במחלקה בנושא המאבק בקמינים. -טליה

 והצגת קול קורא של הרכבת נושא שני: הצללה במרחב הציבורי

 תיכנון למיתון חום עירוני.  –פורסם עכשיו מדריך של מינהל התכנון בנושא  -יעל

הישיבה הבאה תוקדש לנושא זה ויעל תציג לנו, לראש המועצה, ומהנדסת המועצה את המדיניות כדי שנוכל  -לימור

 לקדם זאת ביישוב.

במקומות   ושיינטעעצים עם כל המכלול כדי  136 -מסבירה על קול הקורא של הרכבת בו זכינו ואנו זכאים ל -טליה

 בהם לא צריך לפרק מדרכות ויעניקו צל במרחב הציבורי. 

בפרדס חנה היה פרויקט במסגרתו המועצה חילקה לתושבים בחינם עצים אותם התחייבו לנטוע בשטח הפרטי   -מיכל

 שלהם באופן שיעניק צל במרחב הציבורי. 

 מציע שכל מי שירצה עץ כזה בחינם יוזמן להגיע למפגש הסבר בו ידבר אגרונום מטעם משרד החקלאות. -גרשון

 

 

 



 

 

 

 סוכם: 

 צריכה לבדוק מול היועמ"ש של המועצה אם ניתן להוציא לפועל את הפרויקט. -טליה •

 עצים לתושבים.  100לתקצב בשנת הכספים הבאה חלוקה של לפחות  לבקש צריך יועמ"ש, אם יהיה אישור •

 דיון לגבי מכונות פקדון לבקבוקי פלסטיק

 עדין לא התחיל הפיילוט של השקית הכתומה.  -טליה

 מכונות לאיסוף בקבוקים של הפקדון וקבלת כסף עבורם יוצבו ביישוב.   2 -טליה

 סוכם:  

 מה עלות מונה. -שלישי הרשאה של מכונת פיקדון טליה תבדוק 

 עוד סוכם: 

 וועדת איכות סביבה לפגוש את ברוריה וציבי.  •

 אין מיכל איסוף נייר בכל מכרז המושבה.  -תפעול •

 לפגישה הבאה מבקשים שיגיע ראש המועצה והמהנדסת. •

 לימור זר גוטמן 

 יו"ר הועדה 

 העתקים:  

 אלי אבוטבול   –ראש המועצה 

 מזכיר המוצעה  –דני ביתן 

 ות /, חברי וועדה, מנהליםחברי המליאה


